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ČESKO: Paradoxní na tom je, že nikoho nezajímá, jak BIS Koudelka neukotvený v ústavním systému
je. Kdo zjistí, zda nařídil odposlechy prezidenta (Zemana) či Nejedlého soud, když je vše bez
komentáře a vláda stejně jako prezident se dozvědět nesmí? Chápete tu šílenost Koudelky BIS, který
dostal vyznamenání v USA za loajalitu? Kdo tedy úkoluje Koudelku, že dohled Parlamentu netuší?

Je to normální stav?

Je odposloucháván poradce premiéra. Prý komunikuje s Ruskem. To je zločin? Nějaký soudce povolil
odposlechy mezi Nejedlým a prezidentem? Na jakém základě? Co je podnětem? Že létá do Ruska
jako poradci Merkelové? Haló, Koudelko, vy si můžete dělat, co vás napadne? Langšádlová kvílí, že
na to má Koudelka novičok BIS právo, neb jde o hlídání dezinformací. Šíbnutá? Možná.

Babiš tvrdí, že prý nic netuší.

Parlament nic netuší a Bělobrádek svolává výbor.

Výstupy BIS jsou o monitoringu jakýchsi “dezinformací občanů”, plné žvástů a nesmyslů, ale jak
chrání BIS občany České republiky mimo Koudelky Novičoka BIS nikdo netuší. Prý soud. Jaký soud?
Proč soud? Je prezident Zeman obviněn z nějaké nezákonnosti? Je snad jeho okolí podezřelé, že tajně
vyjednává obsazení České republiky vojsky “Varšavské smlouvy” v čele se Sovětským
svazem? Zamrzli jsme v minulém století? Nebo snad prezident Zeman prodává informace do
Sovětského svazu? Vážně někomu nepřeskočilo?

 

Nebo je za tím skutečný zločin vlastizrady, kdy USA odposlouchávají všechny západní politiky, lžou a
zabíjí v Iráku, Sýrii, či Afgánistánu na podkladě zmanipulovaných zpráv amerických tajných služeb
a Koudelka BIS Ricin Novičok je jakási stafáž a podřízený CIA?

CIA v Afghanistánu zmanipulovala administrativu USA. Co na to Koudelka BIS Ricin Novičok?

Jak chránila BIS české vojáky, že jsme je přiváželi v rakvích?

A co Vrbětice? Vyhostili jsme ruskou ambasádu. Udělali mezinárodní divadlo. Lokajsky jsme to
oznámili do USA a Koudelka BIS Ricin Novičok je “Hrdý Budžes”. Velký Američan CIA ho pohladil po
hlavičce. A výsledek akce Vrbětice?  Jaderná elektrárna – výstavba v rukách USA a možná
někoho. Akce kulový blesk. Prý přímo bez výběru, žádají naši podřízení vůdci USA. To byly ty
Vrbětice bez důkazu a ohrožení jádra v České republice? A velvyslanci USA se nám vysmívají viz
úvodní koláž?

A co český občan? Jak je chráněn, když vojáky na obranu nemáme, tajné služby na ochranu našich,
českých zájmů nemáme a pouze se šmíruje český občan v diskuzích?
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To je ta demokracie, kterou jsme chtěli? Vždyť je zde horší a depresivnější ovzduší politické, než bylo
za údajné hluboké totality a kdy si dnešní státostrana liberálních pahodnot podlézající Bruselu a
NATO dělá s našimi občany, co chce a strach lidí je větší, než za Brežněva!

Toto jsme fakt, ale fakt chtěli?
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